
 

Bestyrelsesmøde i Afdeling 200 Lyngbyen.                                   Gullestrup 12. februar 2024 

 

Følgende deltog i mødet Thomas Lindgaard, Susan Rosenborg Hendriksen, Ingvard Dahlin, Sonja Frosch, Per 

Møller Jacobsen, Peter M. Dyrby og Jette Dyrby. 

 

1. Velkommen. V. Formand Peter M. Dyrby. (må udsættes til næste gang, da formanden ikke er til stede)  

a. Formanden bød velkommen. 

 

2. Gennemgang af referat fra sidste møde. Orientering V. Sekretær Per M. Jacobsen.  

a. Referatet var godkendt jævnfør vores 3-dages procedure. 

 

3. Ansøgninger 

a. Der er indkommet en ansøgning fra Susan, kr. 3.000,- til Eid fest, ansøgningen 

imødekommes. 

b. Vedr. handicapskilt, Peter følger op på hvad der er praksis. 

 

4. Der var ingen indkomne forslag, hverken på mail, ved fremmøde eller i postkassen. 

a. Forslag om flere askebægre i afdelingen, det kunne være rart med flere askebægre i 

afdelingen, der er faktisk mange brøndringe med sand, men er der konkrete steder der 

mangler? Ikke umiddelbart. 

 

5. Økonomi. 

a. Foreløbig har vi ikke brugt ret meget af rådighedsbeløbet. 

b. Desværre kostede den aflyste bus lidt, der skal dækkes ind i år. 

 

6. Kort evaluering af fastelavn. 

a. Vi havde desværre igen gelatinefri slik, der var dog heller ikke umiddelbart nogen med det 

behov tilmeldt, men der var så alligevel nogen der kom. 

 

7. Hvornår bruger man privat og hvornår bruger man afdelingens mail? 

a. Det er ret frit, men er det relevant for bestyrelsen, skal afdelingsmailen på som cc, eller 

videresendes så alle er orienteret. 

 

8. Lyngbyen er værter for fyraftensmøde for område nord. 

a. Vi afventer nærmere fra Martin, forventet tidspunkt i marts, Peter følger op overfor Martin 
om hvornår det bliver.  
 

9. Kompetenceafklaring, hvad kan personer med tillidsposter i bestyrelsen? Altså afklaring af 
rollerne, formand, næstformand, kasserer og sekretær. v/ Thomas Lindgaard.  

a. Dette er afklaret ved at vi noterer ansvarlig på de fleste opgaver, punktet lukkes. 
 



10. Opfølgning på ansvar for deadlines? v/ Thomas Lindgaard. Jette Solvej Dyrby har også bedt om 

dette punkt. (udsat fra sidste møde) 

a. Thomas forslag om pipeline regneark.  

b. Se punkt 9, dette punkt lukkes ligeledes. 

 

11. Køkken i Byens Hus. 

a. Vi afventer stadig tilbud fra Martin, vi må forvente at budgettet overskrides. 

 

12. Hvem har kompetencen over de forskellige lokaler? (udsættes til næste møde) 

a. Pågående sag, tovholdere Per og Peter. 

b. Bestyrelsen afventer kontrakter/aftaler, Peter følger op. 

 

13. Eventuel udlejning af Byens Hus, eventuelt ekstraordinært afdelingsmøde. 

a. Der skal indkaldes til ekstraordinært afdelingsmøde så beboerne kan overveje beslutningen 

om udlejning af Byens Hus igen. 

b. Udvalg vedr. dette Sonja, Peter og Susan. 

c. På mødet kan vi også stemme om ladeløsninger, de 3 tilbud Fællesbo har fået og måske 

Clever. 

 

14. Markvandring 14. marts 9.30. 

a. Vi afventer forslag til ny dato fra Martin. 

 

15. Legepladser, hvordan skrider arbejdet frem? 

a. Udvalget har programlagt 2. møde. 

 

16. Gennemgang af forretningsorden. 

a. Vi laver et møde alene om forretningsorden 27. februar 2024 kl. 19 hos Sonja Lyngens 

Kvarter 119A. 

 

17.  Næste møde. Orientering ved Peter M. Dyrby. 

a. Næste møde bliver 11. marts kl. 19.00. 

 

18. Eventuelt. 

a. Peter orienterede om at kastanjetræet bag blok 2 fældes da der er sygdom i træet. 

b. Lille snak om træer ved LK 93. 


